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Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z drugiego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 12 grudnia 2018 roku, Gdańsk 
 
Obecni: 
 

 Tatiana Gushchina, Valérian Collot, Raisa Korycka, Liliia Antoniuk, Susanna Izzetdinova, 
Nataliia Malyk, Khedi Alieva, Julia Shavlovskaya, Aws Kinani, Natalia Kovalyshyna, Majed 
Tinawi; 

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju Społecznego, 
UMG. 

 
Nieobecni:  

 Andreas Hetzer, Karel Dolinski, Oksana Szatogo 
 

Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie II posiedzenia RIiI i przyjęcie porządku obrad. 
2. Ustalenie harmonogramu posiedzeń Rady na 2019 r. 
3. Sprawy bieżące: 

 Omówienie zorganizowania doraźnego zespołu problemowego w ramach Konkursu 
"Pracodawca przyjazny cudzoziemcom"; 

 Omówienie propozycji szkolenia dot. Równego traktowania; 

 Krótkie podsumowanie organizacji VII Forum Integracji i Migracji; 

 Inne sprawy bieżące. 
4. Sprawy organizacyjne: 

 Omówienie organizacji stałych zespołów problemowych w ramach RIiI; 

 Omówienie kwestii zaangażowania członków RIiI w pracę grup roboczych RIiI; 

 Omówienie organizacji spotkania z Prezydentem w styczniu. 
5. Wnioski członków RIiI dotyczące pracy RIiI: 

 Przedstawienie wniosków przekazanych w e-mail-ach; 

 Inne wnioski. 
6. Wolne wnioski i informacja. 
7. Zamknięcie II posiedzenia RIiI. 
 

Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Awsa Kinani oraz Liliię Antoniuk, rozpoczęto obrady. 
 
Ad.2. Posiedzenia Rady w 2019 roku będą odbywały się w czwartki, w godzinach 17.00 - 19.00 w 
poniższych terminach:  
10.01 
07.02 
07.03 
04.04 
09.05 
06.06 
27.06 
przerwa wakacyjna 
05.09 
03.10 
07.11 
12.12 
 
Ad.3. Sprawy bieżące dotyczyły: 

 Konkursu na „Pracodawcę Przyjaznego Cudzoziemcom” – Konkurs organizowany jest przez 
Gdański Urząd Pracy (GUP) – Natalia Malyk, reprezentująca Radę w niniejszym konkursie, 
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opowiedziała o swoich odczuciach i wrażeniach związanych z uczestnictwem w komisji 
konkursowej. Komisja konkursowa zakończyła swoje prace w związku z czym nie powołano 
zespołu problemowego w ramach konkursu. 

 Joanna Krupadziorow przekazała Członkom i Członkiniom Rady ofertę dotyczącą szkolenia 
dot. Równego traktowania. Członkowie Rady wyrazili chęć uczestnictwa w szkoleniu. 

 Omówione zostały kwestie „dopinające” organizację VII Forum Integracji i Migracji 
odbywającego się pod hasłem Rada Imigrantów i Imigrantek. Ostateczne kwestie 
organizacyjne zostały przedstawione przez Joanne Krupadziorow i zaakceptowane przez 
Członków i Członkinie rady. 

 Nie omawiano innych spraw bieżących. 
 

Ad.4. Sprawy organizacyjne dotyczyły: 
 
Ad. pierwszy i drugi podpunkt:  
Dyskusja dotyczyła dołączenia do prac grup tematycznych Modelu Integracji Imigrantów. 
Postanowiono, że dyskusja w tym temacie będzie kontynuowana na następnym posiedzeniu, co 
spowodowane jest działaniami ewaluacyjnymi dot. Modelu. Julia Shavlovskaya zgłosiła konkretny 
pomysł na włączenie się do pracy grup, o którym dodatkowo opowie na następnym posiedzeniu. 

 Ustalono organizację spotkania z Prezydentem. Spotkanie odbędzie się w styczniu (po 10 
stycznia), w biurze Prezydenta. Na następnym posiedzeniu Członkowie i Członkinie Rady 
omówią kwestie, które będą poruszać podczas spotkania. Joanna Krupadziorow zajmie się 
kwestiami koordynacji wydarzenia. 

 
Ad.5. Wnioski Członków i Członkiń Rady dotyczyły: 
- stworzenia wizytówki Rady, która będzie zawierać następujące dane: nazwę Rady, adres e-mail Rady 
oraz adres pocztowy WRS-u; 
- dyżurów Rady – terminy oraz miejsca dyżurów zostaną ustalone podczas kolejnego posiedzenia; 
- integracji Członków Rady - powinna odbywać się raz na 3 miesiące w ramach "luźnych" spotkań 
towarzyskich; 
- oraz spraw technicznych, dot. długości spotkania, kwestii parkingu. 
 
Ad.6. Wolne wnioski dotyczyły: 
- Pojawiła się propozycja udostępnienia wszystkim Członkom Rady kontaktów wszystkich Członków 
Rady - imię, nazwisko, adres e-mail, nr telefonu 
 
Posiedzenie zakończyli Awsa Kinani oraz Liliię Antoniuk. 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           

Protokół sporządziła Joanna Krupadziorow. 
 
 

 


